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Abstract (en)
[origin: WO8912130A1] In a known sewing machine, the needle thread is not actually severed when the griffer thread runs out. Instead, a gap exists
between the point of connection of the needle thread with the end of the old gripper thread and that of the needle thread with the new griffer thread.
The aim of the invention is therefore to eliminate this weak point in the seam on the side facing the griffer. After a break in, or end of, a thread, the
material stitched is moved backward by one stitch length, a new griffer thread is advanced and knotted by at least one stitch with the needle thread
in the same stitching hole, in which the old griffer thread is also knotted in correct sequence with the needle thread. The process is suitable for
making seams with sewing machines.

Abstract (fr)
Dans une machine à coudre connue, l'aiguillée n'est pas vraiment coupée lorsque l'on arrive à la fin du fil de dessous, toutefois, il existe un vide
entre le point de liaison de l'aiguillée avec l'extrémité de l'ancien fil de dessous et celui de l'aiguillée avec l'extrémité du nouveau fil de dessous.
L'invention a donc pour objet d'éliminer ce point faible dans la couture du côté faisant face à la navette. Après une rupture ou la fin d'un fil, le tissu à
coudre est déplacé vers l'arrière d'une longueur de point, un nouveau fil de dessous est avancé et noué par au moins un point avec l'aiguillée dans
le même trou de piqûre, dans lequel l'ancien fil de dessous est également noué en séquence correcte avec l'aiguillée. Ce procédé s'utilise pour faire
des coutures avec des machines à coudre.
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